

# LONG-TERM TRAINING PERIODS

#### **ABOUT**

Long-term training periods represent a unique opportunity to get acquainted with the work, procedures, and decision-making of the EPPO, CJEU, the ECtHR, and Eurojust. Depending on the institution they apply for, participants might be assigned to the chamber of a Member of the CJEU or to the National Desk of their Member State within Eurojust. EJTN long-term trainee can join a case processing unit at the ECtHR or be appointed to the operations unit of the EPPO. We encourage you to review the training requirements to explore the exciting opportunities available for our long-term trainees.

#### INSTITUTIONS



European Public Prosecutor's Office Luxembourg (Luxembourg)





European Court of Human Rights Strasbourg (France)





Court of Justice of the EU Luxembourg (Luxembourg)

6 or 12 months



Eurojust
The Hague (Netherlands)

3 or 4 months



Experienced judges and prosecutors



- Court of Justice of the EU (Luxembourg)
- European Court of Human Rights (Strasbourg, France)
- Eurojust (The Hague, Netherlands)
- European Public Prosecutor's Office (Luxembourg)



The call for applications is issued in September. Participants interested in the long-term training programs can apply until mid-October.

#### **APPLICATIONS**

All applications must be submitted between September and mid-October. Applicants must have the authorisation of their national hierarchy to be detached for a long-term training period prior to applying.

When French is the working language (CJEU), applicants must provide proof of their language knowledge.

The application form can be accessed at www.exp-platform.ejtn.eu

EJTN Member institutions are responsible for the pre-selection of applicants.

#### FINANCIAL SUPPORT

EJTN supports the participants with a daily allowance of 120€.

#### CONTACT

For any question, please contact exchangeprogramme@ejtn.eu or visit our website at www.ejtn.eu



With financial support from the Justice Programme of the European Union





## STAGES DE LONGUE DURÉE

#### A PROPOS

Les stages de longue durée représentent une occasion unique de se familiariser avec le travail, les procédures et le processus décisionnel du Parquet européen, de la CJUE, de la CEDH et d'Eurojust. En fonction de l'institution à laquelle ils postulent, les participants peuvent être affectés à la chambre d'un membre de la CJUE ou au bureau national de leur état membre au sein d'Eurojust. Les stagiaires de longue durée du REFJ peuvent rejoindre le Greffe de la Court de la CEDH ou intégrer l'unité opérationnelle du Parquet européen. Nous vous encourageons à examiner les critères de formation afin d'explorer les opportunités qui s'offrent à nos stagiaires de longue durée.

#### INSTITUTIONS



Parquet européen Luxembourg (Luxembourg)





Court européenne des Droits de l'Homme Strasbourg (France)





Court de Justice de l'UE Luxembourg (Luxembourg)

6 ou 12 mois



Eurojust La Haye (Pays Bas) 3 ou 4 mois



Juges et procureurs expérimentés



- · Cour de justice de l'UE (Luxembourg)
- Cour européenne des Droits de l'Homme (Strasbourg, France)
- Eurojust (La Haye, Pays-Bas)
- Parquet européen (Luxembourg)



### Quand

L'appel à candidatures est lancé en septembre. Les participants intéressés par les programmes de formation à long terme peuvent poser leur candidature jusqu'à la mioctobre.

#### **CANDIDATURES**

Toutes les candidatures doivent être déposées entre septembre et mi-octobre. es candidats doivent avoir l'autorisation de leur hiérarchie nationale pour être détachés pour une période de formation de longue durée avant de postuler.

Lorsque le français est une langue de travail (CJUE), les candidats doivent prouver leur maitrîse de la langue.

Le formulaire de candidature est accessible à l'adresse www.exp-platform.ejtn.eu

La sélection des participants relève des institutions membres du REFJ.

#### **FINANCEMENT**

LE REFJ couvre les dépenses journalières des participants au moyen d'un per diem de 120€.

#### CONTACT

Pour toute question, veuillez contacter exchangeprogramme@ejtn.eu ou consulter notre site Internet www.ejtn.eu



Avec le soutien financier du Programme Justice de l'Union européenne

